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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
6/2019. sz. 
 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
 
Készült: 2019. március 28. napján 14:00 órai kezdettel tartott nyilvános Képviselő-testületi 
ülésről. 
 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
 
NAPIREND: 
 

1. Az önkormányzat saját bevételeinek, valamint az adósságot keletkeztető ügyleteiből 
eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható 
összegéről szóló határozat elfogadása 
77/2019.(III.28.) sz. határozat 
 

2. Beszámoló Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről  
Előadó: Dr. Berecz József Rendőrkapitányság vezetője  
78/2019.(III.28.) sz. határozat 
 

3. Beszámoló a házi segítségnyújtást bonyolító szervezet működéséről 
Előadó: Baptista Tevékeny Szeretet Misszió 
79/2019.(III.28.) sz. határozat 
 

4. Polgármesteri jelentés 
80/2019.(III.28.) sz. határozat 
 

5. Beszámoló a 2018. évi belső ellenőrzésről 
Előadó: Gyarmat-Tax Kft. 
81/2019.(III.28.) sz. határozat 
 

6. 2019. évi Közbeszerzési Terv elfogadása 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 
82/2019.(III.28.) sz. határozat 
 

7. Szent János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola 
átszervezési eljárásának megindításáról döntés 
 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2019. MÁRCIUS 28. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

2/50 

8. Tájékoztató a temető üzemeltetéséről 
Előadó: Hegyi Elemérné temető üzemeltető 
 

9. Beszámoló a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház tevékenységéről 
Előadó: Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezetője 
83/2019.(III.28.) sz. határozat 
 

10. Egyek Önkormányzati Tűzoltóság költségvetésével kapcsolatos kérelmek 
84/2019.(III.28.) sz. határozat 
85/2019.(III.28.) sz. határozat 
 

11. Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 2019. évi munkatervének elfogadása 
Előadó: Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezetője 
86/2019.(III.28.) sz. határozat 
 

12. Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház szolgáltatási tervének elfogadása 
Előadó: Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezetője 
87/2019.(III.28.) sz. határozat 
 

13. Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház nyitvatartási idejének módosítása 
Előadó: Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezetője 
88/2019.(III.28.) sz. határozat 
 

14. Tájékoztató a Szent Ferenc Karitász tevékenységéről 
89/2019.(III.28.) sz. határozat 
 

15. Beszámoló a Hagyományőrző Egyekért Kulturális Egyesület tevékenységéről 
90/2019.(III.28.) sz. határozat 
 

16. A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról 
szóló 6/2014.(II.05.) önkormányzati rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
11/2019.(III.28.) sz. rendelet 
 

17. Fonyódligeti üdülő ügye 
 

18. Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása COFOG szám módosítása miatt 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
12/2019.(III.28.) sz. rendelet 
 

19. Kérdések, interpellációk  
 

20. Egyebek 
1. Kérelem terembérleti díj módosítására 

91/2019.(III.28.) sz. határozat 
2. „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú közbeszerzési eljárás 

ajánlattételi felhívásának elfogadása 
92/2019.(III.28.) sz. határozat 

3. „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú közbeszerzési eljáráshoz bíráló 
bizottság választása 
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93/2019.(III.28.) sz. határozat 
4. Döntés a „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú közbeszerzési 

eljárásra meghívandó cégekről 
94/2019.(III.28.) sz. határozattól - 98/2019.(III.28.) sz. határozatig  

5. Dr. Csuhai Erzsébet szemész szakorvos kérelme 
99/2019.(III.28.) sz. határozat 

6. Árajánlat mélyfúrású kút és felépítményének megvalósítására 
100/2019.(III.28.) sz. határozat 

7. Kérelem a Zrínyi Miklós u. 14. sz. alatti ingatlan előtt lévő használaton kívüli közkút 
megszüntetésére 
101/2019.(III.28.) sz. határozat 

8. Árajánlat virágosításhoz 
102/2019.(III.28.) sz. határozat 

9. Döntés az Egyek, Béke u. 1. sz. alatti ingatlannal kapcsolatos kérelemről 
103/2019.(III.28.) sz. határozat 

10. Döntés az Egyek, Dózsa Gy. u. 62. sz. alatti ingatlanra tett vételi ajánlatról 
104/2019.(III.28.) sz. határozat 

11. Döntés az Egyek, Szabó P. u. 15. sz. alatti ingatlanra tett vételi ajánlatról 
105/2019.(III.28.) sz. határozat 

12. 4 fő álláshely létesítésének jóváhagyása, plusz önkormányzati fedezetvállalás 
106/2019.(III.28.) sz. határozat 

13. Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete Elnökének kérelme 
107/2019.(III.28.) sz. határozat 

14. Határozati javaslat a „Külterületi helyi közút fejlesztése Egyek településén 0359 hrsz 
mezőgazdasági bekötő út kiépítése” című VP6-7.2.1-7.4.1.2-16 kódszámú pályázat 
megvalósításához szükséges önerő összegének meghatározásáról 
108/2019.(III.28.) sz. határozat 

15. Béke u. 3. sz. alatti ingatlan részarány elfogadásának lehetősége 
109/2019.(III.28.) sz. határozat 

16. Téli rezsicsökkentéssel kapcsolatos döntés 
110/2019.(III.28.) sz. határozat 

17. Hajdú-Bihar Megyei Önkormányzat Közgyűlése Jogi, Ügyrendi és Társadalmi 
kapcsolatok Bizottsága által kiírt pályázat benyújtása 
111/2019.(III.28.) sz. határozat 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:        
Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 9 képviselő 
jelen van.  
 
Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Vitéz Zsolt és Bódi István képviselőket, a 
jegyzőkönyvvezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokon túl az alábbi napirendeket is 
tárgyalja meg a Képviselő-testület: 
 

1. Az önkormányzat saját bevételeinek, valamint az adósságot keletkeztető ügyleteiből 
eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható 
összegéről szóló határozat elfogadása 

2. 4 fő álláshely létesítésének jóváhagyása, plusz önkormányzati fedezetvállalás 
3. Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása COFOG szám módosítása miatt 
4. Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete Elnökének kérelme 
5. Határozati javaslat a „Külterületi helyi közút fejlesztése Egyek településén 0359 hrsz 

mezőgazdasági bekötő út kiépítése” című VP6-7.2.1-7.4.1.2-16 kódszámú pályázat 
megvalósításához szükséges önerő összegének meghatározásáról 

6. Béke u. 3. sz. alatti ingatlan részarány elfogadásának lehetősége 
7. Téli rezsicsökkentéssel kapcsolatos döntés 
8. Hajdú-Bihar Megyei Önkormányzat Közgyűlése Jogi, Ügyrendi és Társadalmi 

kapcsolatok Bizottsága által kiírt pályázat benyújtása 
 
A határozat szám miatt elsőként kellene tárgyalni az önkormányzat saját bevételeinek, 
valamint az adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a 
költségvetési évet követő három évre várható összegéről szóló határozat elfogadása 
 
A főnapirendek közül a 16. napirend valamint a plusz napirendek közül a 3. napirend a 
Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása egyben tárgyalandó 
 
Az Egyebek 13. napirendje és plusz napirendek közül a 2. napirend a 4 fő álláshely 
létesítésének jóváhagyása, plusz önkormányzati fedezetvállalás egyben tárgyalandó 
 
Utána a napirendi pontok vonatkozásában a szokásos az eljárás, a távolabbról érkező 
vendégek napirendjeit előre veszik.  
 
Szalai Erika képviselő:  
Javasolja az SZMSZ módosítást levenni napirendről. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az SZMSZ módosítását nem javasolja napirendről levenni, mert úgy gondolja, hogy szükség 
van egy 2. alpolgármesterre, és ehhez módosítani kell az SZMSZ-t is, és ezért kérte tárgyalni. 
 
Kéri, hogy aki támogatja, hogy az SZMSZ módosításnak ezt a részét levegyék a napirendi 
pontok közül, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen 3 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadta Szalai Erika 
képviselő javaslatát, és levette napirendről az SZMSZ módosítás alpolgármesterek számára 
vonatkozó részét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki az elhangzott módosításokkal elfogadja a napirendet, 
kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadta a módosított 
napirendet.  
 
Napirendek tárgyalása: 
 

1. Az önkormányzat saját bevételeinek, valamint az adósságot keletkeztető ügyleteiből 
eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható 
összegéről szóló határozat elfogadása 

 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Elmondja, hogy az önkormányzatnak határozatban szükséges elfogadnia a tárgy évet követő 
három évre vonatkozóan a saját bevételek valamint az adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő 
fizetési kötelezettségeinek várható összegét. Ezt a határozatot minden évben mellékelni kell a 
hitelfelvételről szóló adatszolgáltatáshoz, illetve ha kormányengedélyeztetésre benyújtja az 
önkormányzat a mezőgazdasági út fejlesztésére a 36 millió forintos hitelkérelmét, annak is 
kötelező melléklete. Azért kérte, hogy ez első napirend legyen, mert a mai napon csatolnia kell a 
határozatot egy elektronikus felületen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
77/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az államháztartásról szóló 2011. évi 

CXCV. törvény 29/A. § értelmében a következők szerint fogadja el az önkormányzat saját 

bevételeinek, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a 

költségvetési évet követő három évre várható összegét. 

 

 

Saját bevételek:  

Sorszám Bevételi jogcím 2020 2021 2022 

1. Helyi adók, települési adók 65 130 000 65 130 000 65 130 000 

2. 
Osztalékok, koncessziós díjak, 

hozambevételek 
   

3. Díjak, pótlékok, bírságok 5 488 000 5 488 000 5 488 000 

4. 

Tárgyi eszközök, immateriális 

javak, vagyoni értékű jogok 

értékesítése, vagyonhasznosításból 

származó bevétel 

   

5. 
Tartós részesedések értékesítése, 

privatizációból származó bevételek    

6. 
Garancia- és kezességvállalással 

kapcsolatos megtérülés 
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Saját bevételek összesen 70 618 000 70 618 000 70 618 000 

 

 

 

Adósságot keletkeztető ügyletekből származó fizetési kötelezettségek 

 
Sor-

szám Megnevezés 
2020 2021 2022 

1. 

„Egyek bel és külterületi 

csapadékelvezető rendszer 

rekonstrukciója” fejlesztési célú 

(tényleges) 

796 000 796 000 796 000 

2. 

Egyek horgászturizmushoz 

kapcsolódó pihenőpark és sétaút 

kialakítása önerő fedezete fejlesztési 

célú hitel  

(tényleges) 

1 984 630 1 984 630 1 984 630 

3. 

Gyepmesteri telep építése Egyeken 

önerő finanszírozása fejlesztési célú 

hitel 

 (tényleges) 

1 436 000 1 436 000 1 436 000 

4. 

Alacsony vételáru ingatlanok 

megvásárlása fejlesztési célú hitel 

(tényleges) 

980 000 980 000 980 000 

5. 

Műfüves labdarugó pálya pályázati 

tervdokumentáció elkészítésének 

finanszírozása fejlesztési célú hitel 

(tényleges) 

30 480 30 480 30 480 

6. 

Betonelem előregyártó csarnok 

pályázathoz kapcsolódó építési, 

kivitelezési terv elkészítése, valamint 

a pályázathoz kapcsolódó árazott 

költségvetés, építési engedélyezési 

tervdokumentáció elkészítésének 

finanszírozása fejlesztési célú hitel 

(tényleges) 

135 255 135 255 135 255 

7. 

Zúzott kő vásárlás fejlesztési célú 

hitel 

(tényleges) 

950 000 950 000 950 000 

8. 

Önkormányzati tulajdonú ingatlan 

fűtéskorszerűsítése és 

Egészségcentrummá történő 

átalakítása 

(tényleges) 

262 000 262 000 262 000 

9. 

Műfüves labdarugó pálya 

kialakítása Egyeken  

(tényleges) 

980 000 980 000 980 000 

10. 

„Bölcsődei ellátás infrastrukturális 

fejlesztése Egyeken” című projekt 

önerő biztosítása 

(tényleges) 

5 790 000 5 790 000 5 790 000 

11. 

Külterületi utak fejlesztése projekt 

önerő fedezete 

(várható) 

3 668 227 3 668 227  3 668 227 

12. 
Helyi termékértékesítés szolgáló 

piacok infrastrukturális fejlesztése 
675 700 675 700 675 700 
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projekt önerő 

(várható) 

Kötelezettségek összesen: 17 688 292 17 688 292 17 688 292 

 

 

Határidő: 2019. december 31. 

Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

  Csepreginé Kocsis Nóra Jegyző 

  Bóta Barbara Aljegyző 

  Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 

 
 

2. Beszámoló Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről  
Előadó: Dr. Berecz József Rendőrkapitányság vezetője  

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a Balmazújvárosi 
Rendőrkapitányság beszámolóját Egyek Nagyközség 2018. évi közbiztonsági helyzetéről, és a 
közbiztonság érdekében tett intézkedésekről. 
 
Dr. Berecz József Rendőrkapitányság vezetője:  
A beszámolóban igyekezett azokat az adatokat, illetve körülményeket ismertetni, ami 
meghatározta Egyek Nagyközség 2018. évi közbiztonságát. Röviden összefoglalja az írásos 
beszámolóban foglaltakat. Az eredményeket és az ügyek összetételét mindenki láthatja a 
beszámolóban. A felderítés eredményessége tekintetében több mint 130 szárazföldi 
kapitányság közül a Balmazújvárosi Rendőrkapitányság az 5. legeredményesebb, a nyomozati 
eredményben pedig a 7. legeredményesebbek. A lopás 84%-a pedig az országban a 2. 
legeredményesebb mutató, amit a rendőrkapitányságok elértek. Megköszöni az 
Önkormányzatnak, a Polgárőrségnek és mindenkinek azt a segítséget, amellyel el tudták érni 
ezeket az eredményeket.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Hétvégén a Polgárőrség éves közgyűlésén meghallgatták a szép eredményeket, és a Szociális 
Bizottság ülésén is meghallgatta, hogy milyen jól alakul a közbiztonság. Az óriási előrelépés, hogy 
a statisztikát tekintve Hajdú-Bihar Megye az ország legbiztonságosabb megyéje, mert 9-10 évvel 
ezelőtt teljesen más volt az Egyeki emberek biztonságérzete. Sok embernek sok munkája van 
ebben. Szerinte megköszönni tudják a munkájukat. Elégedettek soha nem lehetnek, még ha jó a 
közbiztonság, ezt akkor is meg kell őrizni. Tudják, hogy a bűncselekmények esetében van egy 
nagy előrelépés, viszont még mindig nagyon irritálóak az illegális hulladéklerakások a település 
külterületén, önkormányzati utak mentén. Éves szinten több millió forintot fizet az 
önkormányzat az átszállított hulladék befogadásáért az NHSZ Tisza Kft-nek. A cél az, hogy ezen a 
területen is jobb irányba tereljék a dolgokat, és eltántorítsák ettől a magatartástól az 
embereket.  
 
Ha a közbiztonság javításánál köszönetet mondanak Dr. Berecz József rendőrkapitánynak, akkor 
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köszönetet lehetne mondani a Polgárőrség vezetésének és tagjainak, mert amikor 
polgárőrségek szűnnek meg, erősek tudtak maradni, eredményeik vannak. Örömteli esemény, 
hogy Ohaton a lakosok megalakították az Ohati polgárőr csoportot.  
 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Köszönetet mond Dr. Berecz József rendőrkapitánynak és az egész szakmai stábjának az elért 
eredményekért. Örömmel fogadta a múltkor a körzeti megbízotti állás feltöltését is. Amit 
hiányosságként él meg, hogy az őrsparancsnoki álláshely nincs betöltve. A rendőri állományt 
lehetne jobban motiválni arra, hogy a szabálysértési bírság mértékét próbálják az 
élethelyzetekhez szabni. Megköszöni a rendőrség munkáját, és a Polgárőrség érdekében 
elmondott méltányoló szavakat. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki elfogadja a közbiztonsági helyzetről szóló 
beszámolót, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
78/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy elfogadja a Balmazújvárosi Rendőrkapitányság beszámolóját Egyek 
Nagyközség 2018. évi közbiztonsági helyzetéről, és a közbiztonság érdekében 
tett intézkedésekről. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester  

 
3. Beszámoló a házi segítségnyújtást bonyolító szervezet működéséről 

Előadó: Baptista Tevékeny Szeretet Misszió 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a Baptista Tevékeny Szeretet 
Misszió egy 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
79/2019. (III.28.) számú határozata: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Baptista Tevékeny Szeretet Misszió egyeki házi segítségnyújtó 
szolgálatának 2018. évi működéséről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

4. Polgármesteri jelentés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Március 7-én egy klímavédelmi konferencián voltak Tardi Kálmánnal, akit megkért, hogy a 
gazdák  képviseletében menjen el, mert ha a település klímavédelméről akarnak 
gondoskodni, azt a gazdákkal közösen lehetne megtenni.  
Elhangzott, hogy egy települést úgy is lehet fűteni, hűteni, ha arra törekszenek, hogy a 
település környezetében minél nagyobb vízfelületek legyenek. Ha a vízfelületek párolognak a 
nagy melegben, akkor természetes úton hűthetik a települést. Ahhoz, hogy a heves 
települési időjárási viszonyoktól is védjék a települést, és tudnának rá pályázati forrást 
lehívni, érdemes lenne arra figyelniük, hogy minél nagyobb védőerdősávot alakítsanak ki a 
település körül.  A jövőben a klímavédelemre is érdemes lesz odafigyelniük, mert 
mindannyian érzik a hevesebb időjárási viszonyokat. 
 
A település egy hulladékgazdálkodási pályázat keretében kb. 3 milliót nyert az NHSZ Tisza 
Kft-vel közösen. Ezt a forrást arra lehet fordítani, hogy az óvodában és az iskolában a 
fiatalokat játékos formában abba az irányba tereljék, hogy a tudatuk fejlődjön a 
hulladékgazdálkodás vonatkozásában. A pályázat megvalósítása elindult, és úgy tudja, hogy 
ez nap, mint nap zajlik az óvodában, és az iskolában. 
 
Megtartották a március 15-i ünnepséget az alkotóházban. Meg lehetett tekinteni az ott 
kiállított alkotásokat, melyek felkerültek a honlapra, és megtekinthető a 
www.egyek.hu/alkotohaz.html oldalon. 
 
Ő is érzi, hogy a temetkezéssel kapcsolatban információhiány van, túl sok valótlan 
információ kering az éterben. Ezért felgyorsították a honlap létrehozását, ami szerint 1-2 
napon belül hozzáférhető lesz mindenki számára a www.egyekitemetkezes.hu oldalon. 
 
A Fő téri kínai boltos megkereste azzal, hogy a településre hozna egy cipőgyárat, amihez 500 
m2-es épületet kért volna teljes infrastruktúrával külterületen, mivel ez egy bűzzel járó 
tevékenység. Alkalmas ingatlan nincs sem az önkormányzat sem a lakosság tulajdonában 
nincsen. A jövőben arra kell törekedni, hogy ha megvalósul az ipari terület, ott lennie kell 
olyan helységeknek, ahol tudják fogadni az ilyen jellegű tevékenységet.  
 
Március 20-án tartottak gazdagyűlést a házasságkötő teremben. A helyi gazdák 
informálódhattak a föld adás-vételének jogi körülményeiről, jogszabályváltozásokról. 
 
Április 12-én kerül ünnepélyesen megnyitásra a szennyvíztisztító teleppel kapcsolatos 
projekt. A megnyitón jelen lesz Államtitkár úr is. A rendezvényt 11 órától kezdik az 
étteremben. A sportegyesület részéről kellene azon elgondolkodni, hogy egyúttal a 
sportöltöző átadó ünnepségét is meg lehetne csinálni. 
 
Ecsedi János alpolgármesternek is elmondta, hogy megrendült benne a bizalma, és ettől 
kezdve ő a Képviselő-testület alpolgármestere, a továbbiakban nem kíván neki feladatot 

http://www.egyek.hu/alkotohaz.html
http://www.egyekitemetkezes.hu/
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adni. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Elhangzott a polgármesteri jelentésben a temetkezéssel kapcsolatban, hogy túl sok valótlan 
információ kering az éterben. De nem csak ezzel az egy témával kapcsolatosan. Megemlítené 
itt az Egyeki Hírmondó legutóbbi számát, a testületi ülésekről készült összefoglalót is. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel további kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki elfogadja a polgármesteri jelentést, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 4 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
80/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármesteri jelentést elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

5. Beszámoló a 2018. évi belső ellenőrzésről 
Előadó: Gyarmat-Tax Kft. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek a 2018. évi belső ellenőrzésről szóló beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
81/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 2018. évi belső ellenőrzésről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

6. 2019. évi Közbeszerzési Terv elfogadása 
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Előadó: Bóta Barbara aljegyző 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata 2019. évi összesített 
közbeszerzési tervét a melléklet szerinti tartalommal fogadja el. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
82/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata 2019. évi összesített közbeszerzési 
tervét a melléklet szerinti tartalommal elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Bóta Barbara aljegyző 

 
 

7. Szent János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola 
átszervezési eljárásának megindításáról döntés 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 2 igen 1 nem szavazattal 5 
tartózkodás mellett szavazott. A határozati javaslat nem kapta meg a szükséges szavazatot. 
 
Több mint 1 órás vitában folyt a napirend tárgyalása. Elsődleges szempont az volt, hogy nem 
egyezik az álláspontjuk az előterjesztéssel kapcsolatosan arra vonatkozóan, hogy a 
véleményezést megelőzően kell-e pluszdöntést hozni. Az előterjesztésben foglaltak 
megcáfolására kimásolta a pontos törvényi hivatkozást, mert Jegyző Asszony részéről vannak 
megállapítások az előterjesztésben, miszerint a köznevelési törvényből következik, hogy elvi 
döntést kell ilyenkor hozni. Ráadásul a törvényből beidézett rész is pontatlanságokat 
tartalmaz. 
 
Felolvassa a köznevelési törvény 83.§-ából a következő részt. A fenntartó dönt a köznevelési 
intézmény létesítéséről, nevének megállapításáról, gazdálkodási jogköréről, átszervezéséről, 
megszüntetéséről, alapfeladatának módosításáról, fenntartói jogának átadásáról. A 
fenntartó a köznevelési intézmény megszüntetésével, átszervezésével, feladatának 
megváltoztatásával, nevének megállapításával, vezetőjének megbízásával és megbízásának 
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visszavonásával összefüggő döntése vagy véleményének kialakítása előtt beszerzi a (4) 
bekezdésben foglaltak véleményét. Az intézmény alkalmazotti közössége, az óvodaszék, az 
iskolaszék, a szülői szervezet, iskola esetén az iskolai diákönkormányzat, a nemzetiségi 
nevelés-oktatásban részt vevő intézmény esetén - ha nem rendelkezik egyetértési joggal - a 
települési nemzetiségi önkormányzat, ennek hiányában az érintett országos nemzetiségi 
önkormányzat, szakképző iskola esetén a fővárosi, megyei gazdasági kamara, az állami 
fenntartású szakképző iskola esetén a szakképzésért és felnőttképzésért felelős miniszter, 
illetve, ami eltérés  a vagyonkezelésében levő ingatlan tulajdonos önkormányzatának 
véleményét.  
 
A bekezdésben ez már benne van, hogy minden olyan információt rendelkezésre kell 
bocsátani. A fenntartó legkésőbb az intézkedés tervezett végrehajtása éve májusának utolsó 
munkanapjáig hozhat döntést. Tehát döntése vagy véleményének kialakítása előtt beszerzi a 
véleményeket. Ahogy annak idején elmondta a javaslatában, a február 28-a egy jogvesztő 
határidő. Jelzést intézhet egyik fenntartó a másik felé, hogy az intézmény, illetve az 
intézmény egy részének, telephelyének fenntartói jogát adja át. Erről döntöttek. Akkor a 
javaslatában hangsúlyozta, hogy ez nem kötelezi őket, a döntésre május utolsó munkanapáig 
kerül sor. Ezt megelőzően a köztes időszakban be kell szerezni a véleményeket, és a 
vélemények tükrében kell majd meghozniuk a döntést májusban. Illetve azt is elmondta, 
hogy az el nem küldött levélnek erre az opcióra vonatkozó bekezdését kellene átemelni. Az a 
bekezdés is így kezdődik, hogy a vélemények tükrében. Az nem igaz, hogy február 14-én nem 
beszéltek a véleményezésről. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Egy pár mondatban reagálnak Hajduné Holló Katalin képviselő által elmondottakra. Egy 
ponton egyet értenek, hogy május 31-én kell a végleges testületi döntést meghozni, és 
ahhoz egy véleményezési eljárást kell lebonyolítani. Amiben véleménykülönbség van, az a 
február 14-én meghozott testületi határozat köré gyűrűzött ki. Az a Képviselő-testületi 
határozat arról szólt, hogy a szándékjelzés menjen el a jelenlegi fenntartó felé. Ezt újra 
tárgyalta a Képviselő-testület, ahol a jogszabályi körülményeket elmondta. Ott a határozat 
megerősítése nem kapta meg a kellő számú szavazatot, viszont az eredeti határozat 
hatályában maradt. Tehát a határozatnak megfelelően február 28-ig Polgármester úr el is 
küldte ezt a nyilatkozatot a Debrecen- Nyíregyházi Egyházmegye felé. Nagyon sok 
átszervezési eljárásra vonatkozó határozatot megnézett. Igaza van Hajduné Holló Katalin 
képviselőnek, nincs olyan a törvényben, hogy kell egy pluszdöntés, de olyan sincs, hogy nem 
lehet. Egészséges helyzetben, egy határozatban benne van mindkettő, amit Hajduné Holló 
Katalin képviselő elmond, hogy február 28-ig menjen el a jelzés, illetve az ő álláspontja, hogy 
kell egy felhatalmazó rendelkezés arra, hogy ez az eljárás meginduljon, és az egyeztető 
véleményező eljárásokat valaki bonyolítsa le. Jelen döntés esetében az ő határozati javaslata 
szerint ez a Jegyző, de számtalan olyan esetet is talált, ahol ezt a végrehajtandó feladatot a 
Polgármesterre testálják a Képviselő-testületek, ez nincs meg. Egy biztos, ő erre a február 
14-i határozatra nem indul el véleményeztetni. Nem változtatja meg az álláspontját. 
Elmondta, hogy amennyiben nem értenek egyet az álláspontjával, nem tévedhetetlen, meg 
lehet tenni azokat a lépéseket, amiket úgy gondolnak, hogy ennek érdekében meg akarnak 
tenni. Elmondta, hogy ezt úgy tegyék meg, hogy május 31. előtt lehessen korrigálni, ugyanis 
május 31. az igazán jogvesztő határidő. Ha a vélemények addig nincsenek meg, azt követően 
már nincs mit tennie a Képviselő-testületnek, és addig a véleményeket be kell szerezni. 
 
Ami körül még a vita kialakult, az a vélemények tükrében. Elhangzott a Hajduné Holló Katalin 
képviselő hozzászólásában, viszont mikor fel lett téve kérdésként, hogy mi legyen a 
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határozati javaslatban, ott ez nem hangzott el. Nem úgy hoznak határozatot, hogy egy több 
órás napirendből elhangzanak dolgok, és azok legyenek a határozati javaslatok, vagy azt 
mondják, hogy a levél valamelyik bekezdése legyen a határozatban. Itt konkrétan elhangzott, 
hogy mi a javaslat, a javaslatnál nem volt az, hogy a vélemények tükrében. Abban van igaza 
Hajduné Holló Katalin képviselőnek, hogy az ülés folyamán elmondta. Minden egyes ilyen 
alkalomkor, amikor ez megtörtént, felhívta a Képviselő-testület figyelmét, hogy erre nem 
lesz megindítva az átszervezési eljárás, legyen egy olyan döntés, hogy a Jegyző, 
Polgármester, aki. Ő ebből a döntésből, február 28-as határidővel, Polgármesteri felelőssel, 
egy olyan döntésre, hogy egy jelzés menjen el, nem olvassa ki a jogszabályból, hogy a Jegyző 
feladata lenne. Mert ez sincs a jogszabályban. Tekintettel az ügy teljes körülményeire, 
azokon, amit leírt nem kíván változtatni.  
 
Amennyiben a Képviselő-testület az előterjesztésnek megfelelően most a határozati 
javaslatot elfogadja, attól kezdve feladata azt végrehajtani, ki kell kérnie a véleményeket, és 
azt követően a vélemények tükrében dönthet a Képviselő-testület május 31-én. 
 
Amiről az ügy kapcsán nem szabad megfeledkezni, ami már nem az ő feladata, hogy az 
Egyház megfogalmazta a beadványában a peres eljárás lehetőségét, ami egy új helyzetet 
teremthet. Az álláspontján jelen pillanatban nem fog változtatni, a Képviselő-testület 
döntésének függvényében elvégzi a feladatát. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Most is kitart az álláspontja mellett. Sajnálja, hogy ez az átszervezés már valahol megindult. 
Egyetlen egy dolog a fontos, a törvényesség. A legfontosabb, hogy minél gyorsabban, viták 
nélkül és törvényesen induljon el az, amit a többség megkíván. Hajduné Holló Katalin 
képviselő felolvasta a törvényt. Neki egyértelmű volt, hogy a véleményeket ki kell kérni. Azt 
nem érti, hogy Jegyző Asszonynak nincs segítsége ebben, hogy az álláspontját meg tudja 
erősíteni egy hivatalos levéllel a Kormányhivataltól, vagy Minisztériumtól, mert a törvényből 
az derül ki, hogy a vélemények kellenek. Lehet, hogy nem fognak elindítani egy átszervezést, 
mert a 80% azt mondja, hogy nincs szükség módosításra, továbbra is a Katolikus Egyházat 
szeretné a településen, mint fenntartót, de lehet más is az eredmény. Viták nélkül, 
leggyorsabban és törvényesen. Jegyző Asszonyt kérdezi, hogy kért-e valahonnan segítséget? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Nem kért segítséget e tekintetben. Legutoljára a Telekházi óvodával kapcsolatban kért 
segítséget. Ezt az állásfoglalást a Képviselő-testület is megkapta. Hajduné Holló Katalin 
képviselőnek is elmondta, hogy ha ezzel az eljárásrenddel nem ért egyet, akkor támadja 
meg, írjon oda, ahová kell. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Nem lehetne ezt a megtámadást kihagyni? Ezért akarta, hogy ha valaki azt mondja fentről, 
hogy Jegyző Asszony jól mondja, akkor valahol azt elfogadja, de jelenleg a törvényből ő mást 
vesz ki.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A tekintetben egyezik véleményük, amit Hajduné Holló Katalin képviselő kiolvas a 
jogszabályból, hogy kellenek a vélemények, abban sincs vita köztük, hogy a végleges döntést 
május 31-ig kell meghozni, abban van vita köztük, hogy milyen döntés hatására kell ezt az 
átszervezési eljárást megindítani. Megfogalmazódott a szándékjelzés a Debrecen- 
Nyíregyházi Egyházmegye felé február 14-én, még egy körben nem lett megerősítve, de 
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hatályában maradt. Ennek a Polgármester február 28-ig eleget tett. A 2012-ben lebonyolított 
átszervezési eljárás tekintetében ez a határozat még folytatódott többek között azzal, hogy 
felkéri a Jegyzőt, hogy végezze el a véleményezést. Abban az időben és egészséges 
helyzetben így kellett volna folytatódni. Ha ez így megtörténik február 14-én, akkor már rég 
bekéri a véleményeket, mert megvannak a felhatalmazó rendelkezések, a felkérés stb. Ez a 
döntés akkor - abba ne menjenek bele, hogy és miként - megszületett. Ő a jelen 
körülmények között nem indul meg erre a határozatra a véleményeket beszerezni. Ezért 
készített egy előterjesztést, ezért kérte, hogy legyen egy felhatalmazó rendelkezés, mert 
van, ahol nem is a Jegyzőt kérik fel, van, ahol a Polgármester van felhatalmazva a 
véleményező, egyeztető eljárások lebonyolítására. Ha megszületik a döntés, akkor 
természetesen végig csinálja, és beszerzi a véleményeket, azoktól, akiktől kell. 
 

Úgy gondolja, hogy nem alakult volna ki ez a vita, ha február 14-én egy mindenre kiterjedő 
testületi határozat születik, de ez nem történt meg. Az is lehet, hogy a Hajduné Holló Katalin 
képviselő álláspontja is és az ő álláspontja is helytálló, mert azt így nem fogja megtalálni a 
törvényben, hogy lehet, nem lehet, lehet-e még egy ilyen döntés. Ő a jelenlegi 
körülményeket tekintve, az egész ügyet tekintve az az álláspontja, ugyanis Hajduné Holló 
Katalin képviselő többször elmondta az ülésen a hozzászólásokban, hogy ez csak egy jelzés. 
Van olyan képviselő, aki úgy értette, hogy megindul minden, hozzá pedig azzal a kérdéssel 
mentek be, hogy ez csak egy jelzés volt, és semmit nem jelent. Számtalanszor el is mondta, 
hogy fog kérni egy döntést tekintettel a kialakult helyzetre, hogy hatalmazzák fel az 
átszervezési eljárásra. 
 

Szalai Erika képviselő:  
Nem szívesen menne a Jegyzővel szemben, de mivel ő az Ügyrendi Bizottság elnöke, meg 
fogják keresni, és a Jegyző ellene kell szavaznia, és azt kell mondania, hogy megtámadják 
ezen álláspontot. De ő nem akar ilyenben részt venni, viszont a helyzet bele fogja 
kényszeríteni, mert az Ügyrendi Bizottság Elnökeként nem szeretne törvénytelenséget hátra 
hagyni maga mögött. 
 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Az Ügyrendi Bizottság ülésén is elmondta, hogy bármilyen döntés is születik ezen az ülésen, 
valamelyik fél támadja. Nem kérte, a helyzet ezt így alakította. Nem tartja magát 
tévedhetetlennek, nem biztos, hogy az ő álláspontja a tökéletes. Amennyiben a megfelelő 
döntésig erre ellentétes utasítás jön, hogy nem így kell, akkor természetesen a szerint kell.  
Nem szeretne már azzal fáradni. Akinek ezzel problémája van, tegye meg. Azt a fórumot 
keresik meg, amelyiket akarják, oda írnak, ahová szeretnének. Figyeljenek arra, hogy május 
31. előtt megfelelő határidő álljon rendelkezésre azért, hogy a véleményeket még be tudják 
kérni. 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szerinte Jegyző Asszony teljesen helyesen járt el. Arról szólt a döntés, hogy menjen el a 
jelzés, és maradjon meg a lehetőség. A jelzés elment, itt a lehetőség, meg kell ragadni. 
 

Tegnap a Balmazújvárosi Kistérségi ülésén Hortobágy Polgármestere elmondta, hogy ebben 
az évben 1,5 millió Ft-ot tesznek hozzá az óvodához, Balmazújváros Önkormányzata 2017-
ben 36 275 266 Ft-al, 2018-ban 21 330 634 Ft-al pótolta az óvoda költségvetését. Ebben az 
évben a költségvetésükben 25 968 499 Ft-ot fogadtak el, ahhoz hogy az óvoda működni 
tudjon Balmazújvároson. 
 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  
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Február 14-én ő a véleményezési eljárásról a javaslatában beszélt. Erről vita nélkül kellett 
volna dönteni, de vitát generált a testület. A végén nem azt kérte, hogy fogalmazza meg 
Polgármester úr a javaslatot, azt mondta, hogy tartja a javaslatát, és kérte a Polgármestert, 
hogy tegye fel szavazásra, amit ő az elején elmondott, és abban tételesen végig mondta, 
hogy lesz a véleményezési eljárás, kiktől kérik, hogy kérik, és utána májusban fognak 
dönteni. 
 

A Balmazújvárosi óvodák tekintetében telket fejlesztési beruházásokat eszközöltek, fejlesztő 
pedagógusokat alkalmazhatnak. Ezek nem minimum követelmények, hanem plusz dolgok. 
 

Hortobágy tekintetében a 30 fős óvoda két csoportban működik, jóval a törvényi 
átlaglétszám alatt, ami megdrágítja a dolgot. Ennek ellenére azt gondolja, hogy ez 1,5 millió 
forint nem egy nagy tétel. Itt kisebb civil szervezeteket is megtámogatnak annyival. Ráadásul 
nyugdíj előtt álló óvodavezetőjük van, akinek nem alacsony a bére.  
 

Miért nem kérdezték meg Tiszacsegét, vagy a Tiszafüredi önkormányzati óvodát, 
Újszentmargitát? Miért mindig olyan hoznak ide, ahol hozzá kell tenni. Ez mind arra szolgál, 
hogy félre vezessék a képviselőket, és a közvéleményt, amiről beszélt az újságcikkben. 
 

A bizottsági ülésen felsorolt 9 olyan dolgot, amivel Polgármester úr próbálta befolyásolni, 
illetve félrevezetni a képviselőket e tekintetben. Azóta meg van a 10. is, és mind a 10 meg 
lett cáfolva. 
 

De vita nélkül kellene ezt eldönteni, és amikor ezt a javaslatot február 14-én feltette vita 
nélkül kellett volna dönteni közvetlenül azután, amikor elmondta és nem átfogalmazni. Ő ezt 
a határozatot a Pénzügyi Bizottság ülésén olvasta, úgy hogy elkérte Jegyző Asszonytól, mert 
a február 14-ei testületi ülés jegyzőkönyve még mindig nincs nyilvánosságra hozva, és azóta 
sem látták, hogy mi került ebbe a határozatba, és nem az került bele, amiről ő beszélt, és 
amit javaslatként feltett. 
 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Még az is bele lett írva, mert a Hajduné Holló Katalin képviselő javaslatában nem hangzott el, 
hogy a Debrecen- Nyíregyházi Egyházmegyének jelezzék, nem hangzott el, hogy az Óvoda u. 
4. sz. alatti épület. Próbálta úgy megfogalmazni, hogy más is értse, mert kb. 3 mondatban 
volt megfogalmazva az a határozati javaslat, ahogy. Visszautasítja, hogy át lett írva a Hajduné 
Holló Katalin képviselő javaslata. Nem hangzott el a végén, hogy a vélemények tükrében. 
Kéri, hogy emlékezzenek vissza a február 14-i körülményekre. Azért nincs fent a jegyzőkönyv, 
mert március 27-én tudott megszületni a költségvetéshez kapcsolódóan egy 
intézményvezetői egyeztető jegyzőkönyv, amit el kellett készíteni. A Kormányhivatal kérte is 
ezt a jegyzőkönyvet, és jelezte is feléjük, hogy hiányzott ez, az egyeztető jegyzőkönyv. El lett 
küldve a jegyzőkönyv a Kormányhivatalnak, és Bódi Istvánnak is március 27-el, hogy fel lehet 
tenni a honlapra. Ebben semmi hátsó szándék nem volt, különösen nem volt erre az egész 
átszervezési eljárásra. Megérti Hajduné Holló Katalin képviselő szándékát, törekvését, de 
kéri, hogy egy bizonyos határon túl ne menjenek, mert senki nem fogalmazta át a javaslatát. 
 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Nem gondolja, hogy szándékosan bárki rosszindulatból át fogalmazta, de hogy ezen túl 
tudjanak lendülni, mert nyilván nem pontosan szó szerint az van leírva, de lehet ennek 
praktikus oka is, hogy benne legyen a fenntartó neve, és a cím, mert valóban csak azt 
mondta, hogy a bölcsődében nyaktaggal egybeépített óvodaépületről van szó. Nem hangzott 
el, hogy Óvoda u. 4. szám. Nincs jelentősége, mert ha nincs benne, akkor sem kell köztes 
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döntést hozni arról, hogy induljon meg a véleményezés, mert a törvény leírja, hogy a döntés 
előtt ki kell kérni az érintettek véleményét. A határozati javaslatban foglaltakban pedig van 
szerinte a törvény erejénél fogva egy felhatalmazás a Jegyzőnek, vagy bárkinek, aki ezeket 
végrehajtja. Nem szoktak minden egyes határozati javaslatnál felhatalmazó rendelkezést 
adni, hogy valaki ezt hajtsa végre, mert valakinek azt végre kell hajtani. 
 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Jól mondja Hajduné Holló Katalin képviselő, valakinek. De kinek? Itt van a határozat, akkor 
hajtsa végre valaki. Egyébként nincs miről vitázni, kiment a határozati javaslat, és arról kell 
szavazni. Hogy menjen ő be egy másik fenntartó által fenntartott intézménybe felhatalmazás 
nélkül véleményeket kérni? Ez olyan mintha Igazgató Úr ide jönne a hivatalba és véleményt 
akarna kérni a kollégáktól. 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Hajduné Holló Katalin képviselő elmondta, hogy félrevezette a képviselőket. Vannak 
helyzetek, melyek rosszul sülnek el, de visszautasítja, amit Hajduné Holló Katalin képviselő 
mond. Nem gondolja, hogy félre vezette valaha is a Képviselő-testületet.  
 
A Pénzügyi Bizottság ülésén Hajduné Holló Katalin képviselő mondta, hogy a szomszédos 
településeken nem kell hozzájárulni. Nem tehet róla, hogy a Kistérségi ülésen pont ezek a 
polgármesterekkel találkozik. Tiszacsege Polgármestere az együttműködéstől elzárkózik, 
onnan nem fog adatot kérni. Nem gondolta, hogy Tiszafüredre át kellene mennie. Lehet, 
hogy rosszul lát dolgokat, lehet, hogy tévedésben van, az is lehet, hogy rossz információkat 
kap. Abban igaza van Hajduné Holló Katalin képviselőnek, hogy hogy nem mindenhonnan 
kapott információt. De akkor sem kellene azt mondani, hogy félre vezeti a Képviselő-
testületet. Ezt visszautasítja. Úgy gondolja, hogy ha Hajduné Holló Katalin képviselő nem 
generálta volna a feszültséget közöttük, akkor ez nem lenne téma. Ennek az egész témának 
egy forrását lát, azt, hogy itt intézményvezetőként annak idején megszüntették a 
munkaviszonyát. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Visszautasítja, hogy ő ennek a problémának az okozója, főleg azt, hogy megszüntették a 
munkaviszonyát, közös megegyezéssel váltak meg egymástól. Semmi köze a jelen 
helyzethez, és a politikai helyzethez ennek a történetnek.  
 
Az, pedig, hogy Polgármester az újságban félrevezető információkat közölt, mondván hogy a 
többség véleményét képviseli. Honnan tudja, hogy mi a többség véleménye, ha a 
véleményeket nem kérték még ki? Azoktól a szülőktől kikérték a nyári időszakban, akik már 
más településre járatják a gyermekeiket, és a kérdőívek szeptemberre beérkeztek, Bóta 
Barbara aljegyző kiértékelte, megszületett az eredmény, és szeptember óta visszacsatolás 
azok felé sincs, akik a kérdőívet kitöltötték, pedig várják. De az a Képviselő-testület elé sem 
lett tárva az eredmény, mert így el lehet mondani minden fórumon, hogy nem az Egyházi 
fenntartó miatt viszik el más településre a gyerekeket. Pedig dehogynem, ott van a 
kérdőívek eredményében. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Valóban megtörtént a felmérés, aminek az eredményét Bóta Barbara aljegyző rég elküldte a 
részére. Kéri, hogy a következő testületi ülésre küldjék ki a tartalmát, de itt millió más 
feladat van. Elhangzott, hogy honnan veszi azt, hogy a többség véleményét képviseli? Ez az 
intézményátszervezés megtörtént 2012-ben, majd több mint két évvel tartott 
önkormányzati választás eredményéből azt gondolja, hogy a lakosság és a többség ezt az 
intézkedést elfogadta. Ebben az évben is lesz egy önkormányzati választás, a dolgok mai 
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állása szerint, ha ő marad a Polgármester, a véleménye nem változik semmit, ugyanúgy 
szeretné, ha az Egyházi fenntartó itt maradna a településen. Viszont 2022-ben a minimum 10 
év le fog járni, és, ha az akkori Képviselő-testület indokoltnak látja, hogy végezzenek egy 
felmérést, azt ő is támogatni fogja.  
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Amikor a döntést meghozták, főként az motiválta, hogy mindenkinek legyen biztosítva a 
felekezetmentes oktatás, és az önkormányzatnak ne kerüljön egyetlen forintjába sem az 
intézmény működtetése. Menetközben szembesült azzal a ténnyel, hogy az egyházi 
intézményben biztosítva van a felekezetmentes oktatás. Református lelkész rendszeresen jár 
az iskolába a református gyermekek képzésére. Más felekezethez tartozó családok gyerekeit, 
nem kötelezik a katolikus vallás gyakorlására. Soha senkit semmilyen szankció nem ért azért, 
mert az egyházi intézményben kötelezték volna arra, hogy a katolikus rendtartás szerint 
mindent végrehajtson és csinálja. Úgy gondolja, hogy a választási lehetőség minden szülő és 
minden intézménybe járó gyermek előtt meg van. 
 
A másik oldal a költség. Amikor az első fordulóban meghozták az ominózus határozatot 5-4 
arányban, akkor egy álláspont volt. Hajduné Holló Katalin képviselő azt mondta, hogy állami 
normatívából fenn lehet az intézményt tartani, lehet működtetni, egyetlen forint 
önkormányzati pénzzel sem kell támogatni. Mivel ezt sem Polgármester úr, sem más nem 
cáfolta, úgy gondolta, hogy nagy probléma nem lehet, az önkormányzatnak pénzébe nem 
kerül, még alternatívaként ott voltak a fejlesztési lehetőségek. Konyhára 40 millió forint, 
óvodai fejlesztésre 30 millió forint, óvodai sportra 20 millió forint pályázati pénz. Úgy volt 
vele, hogy ez a lehetőség megéri. 
 
Az idén 193 vagy 194 millió forintról kezdték a költségvetés tárgyalását. Erre fel Hajduné 
Holló Katalin képviselő  számait ütköztették Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
számaival. Itt már Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 9 millió forintos 
hozzájárulást hozott úgy, hogy az iskola részéről a Képviselő-testület felé biztosított 
anyagban nem voltak kibontva a dologi kiadások. Megpróbálta a dologi kiadásokat kibontani, 
és az iskolában felvilágosítást kért. A dologi kiadás nem csak közüzemi számlákból áll. 
Tételesen ismerteti az intézmény dologi kiadásait. Ha megcsinálják az önkormányzati 
fenntartású intézményt, önkormányzati támogatás nélkül szerinte nem lehet fenntartani, 
normatívából nem működik, és talán csőd közeli állapot felé viszik az önkormányzatot. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Jó lett volna Tardi Kálmán képviselőnek ez az álláspontja hónapokkal ezelőtt, mert az 
álláspontja nagyot fordult. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Információval kell ellátni a képviselőket. Nem voltak ellátva információval. Ő vette a 
fáradságot és utánament. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mindenkivel előfordult már, hogy idővel, amikor új információk léptek fel, megváltozott az 
álláspontja. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Tardi Kálmán képviselő elmondta, hogy meggyőződött róla, hogy az iskolában biztosított a 
felekezetmentes oktatás. Ott sem, mert 7. és 8. osztályban van már csak erkölcstan, a 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2019. MÁRCIUS 28. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

18/50 

református pedig a katolikus hiten kívül csak még egy. Az óvodáról beszélnek a döntés 
kapcsán, ott ez nem biztosított jelenleg. A költségvetés tekintetében a dologi kiadás valóban 
nem csak közüzemi díjakból áll. A legutolsó számítás szerint, közüzemi díjak számítása után 
4,5 millió forint maradt, és ott elmondta, hogy ez nem maradvány pénz, hanem a dologi 
kiadások tekintetében egyéb kiadások merülhetnek fel, amire ezt a 4,5 millió forintot fel kell 
használni. 
 
Igen, el kell látni információval az embereket. Valós információkkal kell ellátni. Ha a 
köznevelési feladatellátás Egyházi fenntartóval kötött köznevelési szerződés útján történik, a 
szerződés megkötése nem mentesít a feladat ellátási kötelezettség alól azon gyermekek 
tekintetében, akiknek a szülei nem akarják egyházi fenntartású óvodába, iskolába járatni a 
gyermeküket. Azokról a gyerekekről is gondoskodnia kell az önkormányzatnak, mert az 
óvodai nevelés, kötelező feladata, akik nem akarják ilyen intézménybe járatni a gyerekeiket. 
Jelenleg a Tiszacsegei óvoda van kijelölve Egyek tekintetében. A Tiszacsegei óvodába ezeket 
a gyerekeket át kellene juttatni, ami az önkormányzat kötelessége. A 2,5 féléves 
gyerekeknek nem elég egy buszbérletet a zsebébe tenni, itt kötelezettségek vannak. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Azt gondolja, hogy 2012-ben az előző Kormányok rossz oktatás politikája 
következményeként oda jutottak az önkormányzatok, hogy menekülni kellett az oktatási 
intézményektől, mert fenntarthatatlanná váltak ezek az intézmények az önkormányzatok 
részéről. Itt is született egy döntés, ami gazdasági szempontból jó döntés volt, hiszen az 
önkormányzat mentesült a fenntartási költségektől, de nem volt jó döntés érzelmi 
szempontból. Ha egy ekkora volumenű döntés előtt lett volna egy helyi népszavazás, talán 
nem itt járnának. Tiszteletben tartja a Polgármester véleményét, aki szerinte az oktatás 
helyzete jelenleg a legjobb kezekben Egyházi fenntartású intézményben van. De az már nem 
nagyon tetszik neki, hogy a Polgármester ezt a véleményét tűzzel, vassal akarja ráerőltetni a 
Képviselő-testület minden egyes tagjára. Neki más a véleménye, és kéri, azt tiszteletben 
tartani, valamint azoknak a szülőknek a véleményét is, akikét nem ismerik. Valójában nem 
tudják, hogy kinek van igaza. Miért nem lehetett ezt megszondáztatni akkor is, és most is? 
 
Polgármester úr azt mondta, hogy nem ördögtől való dolog az, ha egy önkormányzat 
támogatja azt az iskolát anyagilag is, melyet egy Egyház tart fenn. Azt gondolja, hogy nem 
ördögtől való az sem, ha az önkormányzat támogatja azt az óvodát, amit saját maga tart 
fenn. A kettő közé így tud egyenlőségjel kerülni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az Ügyrendi Bizottság Elnöke jelezte, hogy letelt a napirend tárgyalására az SZMSZ-ben 
meghatározott 1 óra. Kéri, hogy aki a vitát folytatni kívánja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 nem szavazattal 3 tartózkodás mellett szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület nem kívánja folytatni a vitát. Felteszik szavazásra a 
Szent János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola átszervezési 
eljárásának megindítását. Kéri, hogy aki támogatja az átszervezési eljárás megindítását, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 4 igen 3 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett szavazott. A javaslat nem 
kapta meg szükséges szavazatot. 
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Szalai Erika képviselő:  
Jelzi az aggályát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy ismertesse az aggályait. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Valószínűleg megkeresést fognak kapni az ügyben, amit Jegyző Asszonynak az előbb 
elmondott. A továbbiakban tiszta lappal törvényesen szeretné ezt végig járni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Úgy gondolja, hogy ez egy törvényes döntés.  
 
Szalai Erika képviselő:  
Ha Csepreginé Kocsis Nóra jegyző azt mondja neki, hogy van egy megerősített 
dokumentuma, áll elébe. A másik, ha valóban fel van dolgozva a kérdőív, akkor szeretné 
látni, mert úgy érzi, hogy félre van vezetve. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Szalai Erika képviselő hozzászólására reflektál. Ez az ő álláspontja, nem a Polgármester vette 
rá erre az előterjesztésre, a Polgármester vele ebben a témában nem egyeztetett, nem is 
látta, ahogy más kolléga sem. Polgármester úr semmilyen témában nem szokott utasítást 
adni neki, hogy hogyan járhat el. 
 
Valószínűleg kérés nélkül is vizsgálni fogja a Kormányhivatal az eljárást, mert ezek a 
jegyzőkönyvek bemennek. A Kormányhivatal látni fogja az egész eljárásrendet, vélhetően ő 
is fog jelezni, ha valami nem törvényes. Jó szándékkal már többször elmondta, hogy ha 
lépnek, úgy lépjenek, hogy ha korrigálni kell, akkor május 31-ig lehessen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Elmondja, hogy személyes megjegyzésre 1 percben van lehetőség. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Március végén vannak, tudják a határidőket, nagyon szorít a határidő. Mire a 
Kormányhivatalon keresztül fut egy ilyen megkeresés, meg észrevétel, és arra választ 
kapnak, ez semmi másra nem jó, hogy utólag kell majd megkifogásolni, csak időhúzásra, arra, 
hogy valamilyen határidőből kicsússzanak. Továbbra is azt mondja, hogy ez előtte meg 
lehetett volna kérdezni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Határidőkről beszélnek. Csak azt tudja mondani, hogy a szerződést minimum 10 évre 
kötötték. Itt, aki időben el van csúszva az, aki most akart átszervezni.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Most nem arról döntött a Képviselő-testület, hogy átszerveznek vagy nem, mert arról 
májusban kellene dönteni. Most arról döntött a Képviselő-testület, hogy nem akarja látni az 
érintettek véleményét.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
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Ha megnézik a határozati javaslatot, akkor láthatják, hogy az átszervezési eljárás 
megindításáról döntöttek.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ki fogalmazta ezt így meg? A törvény? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A határozati javaslatot ő fogalmazta meg. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Az átszervezésről május utolsó munkanapján kell dönteni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Arról akkor kell, de a megindításáról most döntöttek, hogy nem indítják meg. A napirendi 
pontot lezártnak tekinti. 
 

8. Tájékoztató a temető üzemeltetéséről 
Előadó: Hegyi Elemérné temető üzemeltető 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal továbbtárgyalásra javasolja a Képviselő-testületnek a temető üzemeltetéséről 
szóló tájékoztatót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A múltkori ülésen kérte, hogy a Képviselő-testület az átadás átvétel lezajlása után döntsön 
róla, hogy elfogadja a tájékoztatót, vagy nem. Amikor átvették a temető üzemeltetését az 
összes kukának le volt szakadva az alja. Az összes kukát kicseréltette. A hűtőt üzemkész 
állapotban kellett volna átadni, de nem működött a ravatalozó helységben. Időközben 
feltöltötték, de a szerelő elmondta, hogy a lehető leghamarabb ki kell cserélni. A ravatalozó 
teteje bázott, ennek elhárítása érdekében nem tettek semmit. Kb. 300 ezer forintból tettek 
rá egy lapos tetőt. A belső vakolat hullását szintén kijavították. Most úgy gondolja, hogy 
működőképes és üzemeltethető a temető. 
 
A temető nyilvántartással van egy kis gond. A temető könyvekben 2007 előtt nincs minden 
sírnál feltüntetve, hogy megváltották-e, és mennyi időre váltották meg a sírhelyet. Lehet, rá 
számítani, hogy egyik-másik sírhely megváltásánál feszültségek adódnak. Vásároltak egy új 
temető nyilvántartási könyvet, amiben sírhely parcellánként vezetik a nyilvántartást, és 
megpróbálnak egy teljesen új nyilvántartást létrehozni.  
 
Úgy gondolja, hogy az üzemeltetőnek üzemképes állapotban kellett volna átadnia a temetőt. 
Annak nincs jelentősége, hogy a tájékoztatót elfogadják, tudomásul veszik, mert a szerződés 
lejárt. Szerinte kártérítést, pereskedést nem akar senki. A maga részéről, mivel ilyen 
viszonyokat vettek át, a tájékoztatót nem tudja elfogadni, ugyanakkor tudomásul veszi, és 
végleg le akarja zárni az üzemeltetővel ezt a témát. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
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Rendkívül heves vitát váltott ki a lakosság körében a szolgáltatási árak emelése. Mivel a cél 
ezzel már teljesült, javasolja a temető rendelet előkészítését, és az eredeti árak 
visszaállítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az, az ok, már valóban okafogyottá vált, ugyanakkor az ok nem teljesen szűnt meg, mert 
Hegyi Elemérék továbbra is szolgáltatni akarnak. Ahhoz, hogy a temetkezéshez szükséges 4 
főt korrektül kifizessék, ezek az árak indokoltak. Temetkezési kellékeket bárhol 
vásárolhatnak az emberke. Ha a Szociális Szövetkezetet életben akarják tartani, akkor az, az 
érdekük, hogy a bevétel nagyobb része az üzemeltetésnél keletkezzen, és csak a kisebbik 
része a temetkezési kellékeken, a szolgáltatáson. A www.egyekitemetkezes.hu oldalon egy 
tájékoztatást fognak adni a lakosságnak, illetve az Egyeki Hírmondóban is tájékoztatni fogja a 
lakosságot két példaszámításon keresztül, hogy összességében a temetkezések olcsóbbá 
válnak. Illetve, ha bármelyik környező településen ugyanezért a szolgáltatásért, amit itt 
végeznek, összességében kevesebbet kell fizetni, akkor visszafizetési garanciát vállalnak 
2020-ig, amíg a pályázati források lehetővé teszik, hogy ez legyen a környék legolcsóbb 
szolgáltatója. Mert nem csak a színvonal emelése a cél, hanem az, hogy ezt a lakosság 
számára elfogadható árszinten biztosítsák.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Mivel a temetkezési kellékek árába a Képviselő-testületnek nincs beleszólása, csak a 
szolgáltatási díjakba, ragaszkodik a rendelet módosításához. A Szociális Szövetkezet bármikor 
felemelheti a kegytárgyak árát. Arra a Képviselő-testületnek nincs rálátása, nincs ráhatása. 
Ráadásul jelenleg koporsós temetéseket Hegyi Elemérékkel vetetnek fel, ők befizetik ezeket 
a magas szolgáltatási árakat a Gyertyaláng felé, a kegytárgyakat tőlük vásárolják meg 
drágábban. Ezzel a helyzettel jól jár Hegyi Elemér, mint vállalkozó, jól jár a Gyertyaláng, és 
rosszul jár a lakos. Kéri a rendelet módosításra történő előkészítését. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Úgy gondolja, hogy Hajduné Holló Katalin képviselő megint rossz logikai következtetésekre 
jutott. Nem igaz, hogy önkormányzati képviselőként nincs rálátása, nem igaz, mert a 
lakosság részéről ezek a panaszok úgy is eljutnának hozzá. Miért emelné fel a temetkezési 
kellékek árát, miért haragítaná magára a lakosságot, amikor nincs ráutalva. Ő a Szociális 
Szövetkezettől soha 1 forintot fel nem vett, onnan fizetést, jutalékot nem kap. Neki az, az 
érdeke, hogy ez korrektül működjön. Abban igaza van Hajduné Holló Katalin képviselőnek, 
hogy most jól járnak Hegyi Elemérék, de a Gyertyaláng ezzel sem jár jól, mert ezzel a 
szolgáltatással a lakosság és az itt dolgozók járnak egy kicsit jobban. De abban a pillanatban, 
ha lecsökkentik a temetőben lévő árakat, és Elemérnél vásárolnak, akkor Elemér jól fog járni, 
a lakosok is jobban fognak járni, de a Szociális Szövetkezet egyértelműen rosszabbul fog 
járni. Az a céljuk, hogy a lakosság járjon jól, és a Szociális Szövetkezet is jól járjon. Ennek 
pedig az, az útja, amit most járnak. De ha a pályázat által támogatott idő lejár, és emelne a 
Szociális Szövetkezet a temetkezési kellékek árán, és a lakosság rosszabbul járna, erről a 
képviselők az elsők között fognak hallani, mert a lakosság a panaszokat a képviselők és felé 
irányítja. Akkor ráérnek változtatni, mert ha most változtatnak, akkor nem jó irányba 
változtatnak. Megkérdezi Hajduné Holló Katalin képviselőt, hogy így is tartja-e a javaslatát? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Igen, tartja, mert elhangzott, hogy jól járna a lakosság vele. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

http://www.egyekitemetkezes.hu/
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Hajduné Holló Katalin képviselőt kérdezi, hogy a Szociális Szövetkezetnek pedig rosszat akar? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ő a lakosságnak szeretne jót, mert úgy indult ez a történet, hogy mindenki jól jár ebben az 
esetben, főként a lakosság, mert sokkal olcsóbb lesz a temetkezés. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Most mondta el, hogy árgaranciát adnak arra, hogy a környéken a legolcsóbban 
szolgáltatnak. Akkor miért jár rosszul a lakosság? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Hallotta, hogy árgaranciát adnak, de abban a lelkiállapotban, amikor valaki egy temetést 
intéz, gyászidőszakban körbe járja az összes település szolgáltatóját és kiszámolja, hogy hol 
mennyibe kerül, és visszajön, hogy térítsék vissza, mert Tiszacsegén vagy Balmazújvároson 
olcsóbb. Ne legyen már az a feladata a gyászoló családnak, hogy megnézze, mennyibe kerül 
a környező településeken egy temetés. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy Hajduné Holló Katalin képviselő készítsen egy előterjesztést, és akkor majd 
felveszik a napirendek közé. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Tartja a javaslatát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ez most nem napirend.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Az volt a javaslata, hogy készítsék elő a rendelet tervezetet.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ez még egy javaslat, ha megszavazza a Képviselő-testület, akkor elkészül egy rendelet 
tervezet, és akkor lesz döntés.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki támogatja a rendelet módosítás előkészítését, kézfelemeléssel jelezze. 
 

Soltész Gábor képviselő kiment az ülésről, jelen van 8 képviselő. 

 
A Képviselő-testület 3 igen 3 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett szavazott.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a javaslat nem kapta meg a szükséges szavazatot, és a rendelet 
változatlanul marad.   
 
Visszatérve a temető üzemeltetéséről szóló tájékoztatóra, kéri, hogy aki a temető 
üzemeltetéséről szóló tájékoztató nem fogadja el, de tudomásul veszi, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő megjegyzi, hogy ez tájékoztató, nem kell elfogadni, 
tudomásul kell venni, a beszámolót kell elfogadni. 
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A Képviselő-testület 4 igen 1 nem szavazattal szavazott. Két képviselő nem szavazott.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Visszavonja a javaslatát és a szavazást érvénytelennek tekinti. Kéri, hogy aki a temető 
üzemeltetéséről szóló tájékoztatót tudomásul veszi, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal 5 tartózkodás mellett szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a temető üzemeltetéséről szóló tájékoztatót a Képviselő-testület nem 
vette tudomásul. 
 

Soltész Gábor képviselő visszajött az ülésre, jelen van 9 képviselő. 

 
 

9. Beszámoló a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház tevékenységéről 
Előadó: Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezetője 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 2018. évi 
tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
83/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 2018. évi tevékenységéről 
szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Köszönti az Egyek Önkormányzati Tűzoltóság elnökét és helyettes parancsnokát. Előre veszik 
az Egyebek 5. napirendjét a tűzoltóság költségvetésével kapcsolatos kérelmeket. 
 
 

10. Egyek Önkormányzati Tűzoltóság költségvetésével kapcsolatos kérelmek 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy az Egyek Önkormányzati Tűzoltóság részére kéthavi működési 
támogatás előleget biztosítson. 
 
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy az Egyek Önkormányzati Tűzoltóság további kérelmeire a 
Tűzoltóság közgyűlése után térjen vissza. Kéri, hogy a közgyűlésre őt is hívják meg, és 
megpróbálja elérni, hogy Ügyvéd úr is jelen legyen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A lényeg, hogy az a kérés, hogy a közgyűlést hívják össze, szülessenek meg a döntések, és a 
pert minél hamarabb tudják elindítani, és utána visszatérnek a többi témára.  
 
Kéri, hogy aki támogatja a Pénzügyi Bizottság 2 havi előleg biztosítására vonatkozó 
javaslatát, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
84/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Önkormányzati Tűzoltóság (4069 Egyek, Fő u. 3.) részére 
kéthavi működési támogatás előleget biztosít. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki támogatja, hogy a közgyűlés megtörténte után visszatérjenek a további kérelmekre, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
85/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Önkormányzati Tűzoltóság további kérelmeire a Tűzoltóság 
közgyűlése után tér vissza. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szanyi Zoltán tű. elnök 
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11. Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 2019. évi munkatervének elfogadása 
Előadó: Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezetője 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 2019. évi 
munkatervét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
86/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 2019. évi munkatervét 
elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Gábor Istvánné könyvtárvezető 
 
 

12. Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház szolgáltatási tervének elfogadása 
Előadó: Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezetője 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testület a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 2019. évi 
szolgáltatási tervét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
87/2019. (III.28.) számú határozata: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 2019. évi szolgáltatási tervét 
elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Gábor Istvánné könyvtárvezető 
 
 

13. Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház nyitvatartási idejének módosítása 
Előadó: Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház vezetője 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház nyitvatartási idejét 
az alábbiak szerint módosítsa: 
 
Kedd  11-19 
Szerda    8-16 
Csütörtök 11-19 
Péntek    8-16 
Szombat 11-19 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
88/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház nyitvatartási idejét az 
alábbiak szerint módosítsa: 
 
Kedd  11-19 
Szerda    8-16 
Csütörtök 11-19 
Péntek    8-16 
Szombat 11-19 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Gábor Istvánné könyvtárvezető 
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14. Tájékoztató a Szent Ferenc Karitász tevékenységéről 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek a Szent Ferenc Karitász 
Csoport 2018. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Pappné Fekete Mónika csoportvezető írásban jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen, de 
kérte, hogy tolmácsolja, amit Szociális Bizottság ülésén is elmondott. Megköszönte az 
önkormányzat együttműködését illetve a köztisztviselőknek, bizottságoknak és mindenkinek 
köszönetet mondott, aki segíti a munkáját. Szép tájékoztatót készített. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja a Szociális Bizottság álláspontját, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
89/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Szent Ferenc Karitász Csoport 2018. évi tevékenységéről szóló 
tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

15. Beszámoló a Hagyományőrző Egyekért Kulturális Egyesület tevékenységéről 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek a Hagyományőrző Egyekért Kulturális Egyesület 
tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Örülnek, hogy működik az egyesület, és vannak első eredmények a rendezvényszervezésben. 
Tavaly kimondottan jól sikerült a Kedvesség Világnapja. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
90/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Hagyományőrző Egyekért Kulturális Egyesület tevékenységéről szóló 
beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

16. A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról 
szóló 6/2014.(II.05.) önkormányzati rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok 
álláspontjának ismertetését. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról szóló 
6/2014.(II.05.) önkormányzati rendelet módosítását. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési 
helyi közszolgáltatásról szóló 6/2014.(II.05.) önkormányzati rendelet módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a rendelet módosítását támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta:  
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
11/2019.(III.28.) önkormányzati rendelete 

a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról szóló 
6/2014.(II.05.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV. 
törvény 88. § (4) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdés 19. pontjában és a 
hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV. törvény 33.§ (1) bekezdésében meghatározott 
feladatkörben eljárva a következőket rendeli el: 
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1.§  

 
(1)Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének a települési szilárd hulladékkal 
kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról szóló 6/2014.(II.05.) önkormányzati 
rendelete (továbbiakban: Rendelet) 9.§ (17) bekezdése helyébe a következő rendelkezés 
lép: 
 
 
A Rendelet 9.§ (17) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
9.§(17) A zöldhulladékot elsősorban komposztálni szükséges, ennek hiányában elkülönített 
gyűjtését kell biztosítani. A zöldhulladék elszállítását a közszolgáltató által rendelkezésre 
bocsátott zsákban a közszolgáltató január hónapban két alkalommal biztosítja házhoz menő 
módon. Április hónaptól november végéig havi egy alkalommal házhoz menő módon gyűjtik 
az ingatlanok előtt kihelyezett biológiailag lebomló zöld hulladékot.  
 
 
A Tisza-tavi Regionális Hulladékkezelő Központ egész évben biztosítja a zöld hulladék 
átvételét. 

2.§ 
 
Ez a rendelet 2019. április 1. napján lép hatályba. 
 
 
Egyek, 2019. 03.28. 

 
 
_____________________________   ____________________________ 
             Dr. Miluczky Attila     Csepreginé Kocsis Nóra 
                polgármester         jegyző 
 
A rendelet kihirdetve: 2019. 

_______________________ 
    Csepreginé Kocsis Nóra 

   jegyző 
 
 
 

17. Fonyódligeti üdülő ügye 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Pénzügyi Bizottság tárgyalta, de nem szavazott a napirendről. Időhiány miatt nem készült 
el az együttműködési megállapodás tervezet. A lényeg, hogy a vendégéjszakák számát előre 
el akarják osztani a tulajdoni aránynak megfelelően, és az Egyekre eső vendégéjszakák 
értékesítéséről csak Egyek dönt, a Tiszacsegére vagy Polgárra eső vendégéjszakákról pedig 
csak ők döntenek, azoknak a kihasználtságáért ők felelnek, és annak az anyagi terheit ők 
viselik. Az Egyekre eső tulajdoni arány vonatkozásában olyan elképzelés van, legyen 2x10 
napos blokk, amikor a teljes üdülő az Egyekieké, de olyan cél is lenne, hogy valamelyik faház, 
valamelyik kőház is csak az Egyekiek felhasználásában legyen. Ennek megfelelően gondolja 
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felosztani, meg a másik településekkel az egyezséget megkötni. Most erről a Képviselő-
testület sem tud szavazni, talán döntés nélkül tovább is mehetnek. Viszont, ha tudnak neki 
ötletet adni, hogy az együttműködési megállapodás milyen irányban legyen kidolgozva, azt 
szívesen fogadja. Az együttműködési megállapodás jövő év január 1-től fog érvénybe lépni. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Két dolgot szeretne ezzel kapcsolatban javasolni. Egyrészt meg kell oldani az időrendűséget. 
Ne legyen az, hogy novemberben és decemberben eszközölnek foglalásokat, másrészt az 
üdülő üzemeltetetési idejére a vendégéjszakáinak 1/3-át júniusban, 2/3-át júliusban a 3/3-át 
pedig augusztusban foglalja le, és csak tól-ig.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Soltész Gábor képviselő által elmondottakkal alapvetően egyetért, viszont június 15 előtt 
előszezonban és augusztus 20 után utószezonban nem nagyon akar menni senki, ezért azt 
még hozzátenné, hogy előszezonban, és főszezonban is tulajdoni arányban osszák el a 
napokat. Elhangzott még Soltész Gábor képviselő részéről, hogy ne legyen novemberben és 
decemberben foglalás. Attól kezdve, ha elosztották a napokat, a saját foglalási lehetőségein 
belül mindenki úgy és akkor gazdálkodik, amikor akar.  
 
Ebben a kérdésben most nem tudnak dönteni. Vállalja, hogy az együttműködési 
megállapodás tervezetet a jövő hét elején kiküldi a Képviselő-testület részére.  
 
Ecsedi János alpolgármester:  
Más üdülési lehetőség között a foglalás folyamatos. Akárhogy is osztják, ez valakinek mindig 
sérelmes. Miért nem próbálják meg, hogy folyamatos legyen a foglalás? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Jónak gondolná, ha ez egy tulajdoni kézben lenne, de Egyek csak olyan elköteleződést tud 
vállalni, amit az üzemeltetési megállapodás lehetővé tesz, és a megállapodás ez év végéig 
szól. Ha az együttműködési megállapodás hosszú távra lenne kötve, akkor lenne arra 
lehetőség, amit Ecsedi János alpolgármester mond. Ezt akkor tudnák megtenni, ha a foglalási 
árakat rögzítenék x évre előre, vagy hozzáírhatnák, hogy fenntartják az árváltozás jogát és 
ennek tudatában lehet foglalni, de az is vitát generálna. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Ő még annyi aggályt lát benne, hogy akkor egy szűkebb réteg privilégiumává teszik ezt a 
nyaralást, de ha minden évben be kell mindenkinek jelentkezni, akkor nagyjából azonos 
eséllyel indul mindenki. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ősszel önkormányzati választások lesznek, ki tudja, hogy az új önkormányzati képviselők mit 
fognak gondolni.  
 
 

18. Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása COFOG szám módosítása miatt 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Itt most a COFOG számokat fogják módosítani.  
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Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Az SZMSZ 1-es pontjának módosítása levételre került, arról most nem dönthet a Képviselő-
testület. A COFOG pedig könyveléstechnikai számok módosítása, ami az SZMSZ melléklete. A 
héten jelezték a kollégák, hogy ebben módosítást kért a Kincstár április 1-ei határidővel, és 
ezért került bele a rendelet 2.§-ába. Tehát most a COFOG számok elfogadásáról szavaz a 
Képviselő-testület. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek a Szervezeti és Működési Szabályzat módosítását az Egyek 
Nagyközség Önkormányzata alaptevékenysége Kormányzati funkciói tekintetében.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
12/2019.(III.28.) Önkormányzati rendelete 

a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 32/2014.(XI.27.) 
önkormányzati rendeletének módosításáról 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 
bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. § (1) 
bekezdés d) pontjában meghatározott feladatkörben eljárva a következőket rendeli el: 
 

1. §.  
 

A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 32/2014.(XI.27.) 
önkormányzati rendeletének (a továbbiakban: Rendelet) 4. számú melléklete helyébe jelen 
rendelettel elfogadott 1. számú melléklet lép. 

 

2.§ 

 
Ez a rendelet 2019. április 01-én lép hatályba. 
 
Egyek, 2019. március 28. 
 
 

___________________ 
Dr. Miluczky Attila 

polgármester 

___________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra 

jegyző 
 
 
A rendelet kihirdetve: 2019 
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 ___________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra 

jegyző 
 
 

 

 

1.SZ.MELLÉKLET 

Egyek Nagyközség Önkormányzata alaptevékenysége Kormányzati funkciói 

 

011130 Önkormányzatok és önkormányzati hivatalok jogalkotói és általános igazgatási 

tevékenysége 

013320 Köztemető- fenntartás és- működtetés 

013350 Az önkormányzati vagyonnal való gazdálkodással kapcsolatos feladatok 

016010 Országgyűlési, önkormányzati és európai parlamenti képviselőválasztásokhoz 

kapcsolódó tevékenységek  

032020 Tűz – és katasztrófavédelmi tevékenységek 

041233 Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás 

041237 Közfoglalkoztatási mintaprogram 

042180 Állat-egészségügy 

045120 Út, autópálya építése 

045160 Közutak, hidak, alagutak üzemeltetése, fenntartása 

051040 Nem veszélyes hulladék kezelése, ártalmatlanítása 

052020 Szennyvíz gyűjtése, tisztítása, elhelyezése 

053020 Szennyeződésmentesítési tevékenység 

064010 Közvilágítás 

066020 Város -, községgazdálkodási egyéb szolgáltatások 

072111 Háziorvosi alapellátás 

072112 Háziorvosi ügyeleti ellátás 

072210 Járóbetegek gyógyító szakellátása 

074040 Fertőző megbetegedések megelőzése, járványügyi ellátás 

074051 Nem fertőző megbetegedések megelőzése 

083030 Egyéb kiadói tevékenység 

086090 Egyéb szabadidős szolgáltatás 

102023 Időskorúak, tartós bentlakásos ellátása 

102024 Demens betegek tartós bentlakásos ellátása 
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102031 Idősek nappali ellátása 

102032 Demens betegek nappali ellátása 

104012 Gyermekek átmeneti ellátása 

104042 Család és gyermekjóléti szolgáltatások 

104060 A gyermekek, fiatalok és családok életminőségét javító programok 

106010 Lakóingatlan szociális célú bérbeadása, üzemeltetése 

106020 Lakásfenntartással, lakhatással összefüggő ellátások 

107051 Szociális étkeztetés szociális konyhán 

107052 Szociális segítségnyújtás 

107055 Falugondnoki, tanyagondnoki feladatok ellátása 

082063 Múzeumi kiállítási tevékenység 

086030 Nemzetközi kulturális együttműködés 

104037 Intézményen kívüli gyermekétkeztetés 

104051 Gyermekvédelmi pénzbeli és természetbeni ellátások 

107060 Egyéb szociális pénzbeli és természetbeni ellátások, támogatások 

 
19. Kérdések, interpellációk  

 
Soltész Gábor képviselő:  
Már érintőlegesen felhozódott az Egyeki Hírmondó ügye. Többek között ő is sérelmezte, 
hogy a legutolsó számban megjelent Polgármester úr véleménye. Azt gondolja, hogy egy 
képviselő a döntéseiért felelősségre nem vonható, az ítélőszék majd októberben lesz, és 
majd a szavazók eldöntik, kit hogyan ítélnek meg ezzel az üggyel kapcsolatban. Egy települési 
újság az objektív tájékoztatás, és nem véleménynyilvánítás helyszíne. Az újságnak van egy 
alapszabálya, amivel ez a cikk ellentétes. Azt gondolja, hogy ez a helyi újság nem lehet 
ezeknek a vitáknak szócsöve. Két verzió van. Az egyik, hogy nincs ilyen több cikk senkitől, és 
kivonatolva tájékoztatják a lakosságot az itt történtekről mindenféle véleménynyilvánítás 
nélkül. A másik verzió, hogy a választásokig ne legyen Egyeki Hírmondó. Majd a választások 
után újonnan felálló Képviselő-testület eldönti az újság további irányvonalát. Egy helyi 
lapnak az célja, hogy meg legyen töltve olyan tartalommal, hogy az emberek várják ezt az 
újságot. Ez a cikk sokaknak nem esett jól. A cikkben bírált 5 embernek biztos, hogy nem esett 
jól, és a védekezés lehetősége sem volt megadva. Nem tudják, hogy kinek az érvelése 
mögött állnak többen.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Szerinte az Egyeki Hírmondót nem kell szüneteltetni, szükség van rá, hogy az emberek 
tájékozódjanak. Ismét felhívja a figyelmet, hogy bármely képviselő írhat cikket az Egyeki 
Hírmondóba. Igaza van Soltész Gábor képviselőnek abban, amit elmond. Törekedni fog rá, 
hogy jobban a kedvére legyenek mindenkinek az események. 
 
Murvai Ferencné ügyvezető:  
Elmondja, hogy az Egyeki Hírmondóra kb. 200 fő fizet elő. 
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Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Soltész Gábor képviselőnek volt két javaslata. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Soltész Gábor képviselőt kérdezi, hogy szeretne határozatot a javaslatáról? 
  
Soltész Gábor képviselő:  
Két javaslata volt. Az újság vagy működjön a funkciója szerint, ha ez nem megy, akkor szünet. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ez mit jelent, egy-két újságot megvárnak, és aztán döntenek, vagy most?  
 
Soltész Gábor képviselő:  
Itt vannak kilencen. El kell mondani mindenkinek a véleményét. Ez az utolsó újságcikk nem 
csak nála verte ki a biztosítékot.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A két javaslathoz, amit Soltész Gábor képviselő megfogalmazott, ahhoz, hogy ez egyáltalán 
tovább menjen a választásokig, azt az ígéretet, hogy megpróbálja úgy alakítani, kevésnek 
találja. Minimum egy helyre igazítást elvár ezzel a bejegyzéssel kapcsolatosan, ahol a 
Polgármester leírja, hogy a testületi ülésen nem érvelhetett, ezért érvel az újságban 
nyilvánosan, és leírja a saját véleményét ott, ahol a testületi ülés kivonatos megjelenítése 
van, és csak arról írhatna, ami a testületi ülésen történt, és elhangzott. De azt megtoldotta a 
saját véleményével, amit a testületi ülésen nem tudott, vagy nem látta érdemesnek 
elmondani. Tehát minimum helyreigazítást kér, ha nem akkor a 2. verziót támogatja azzal, 
hogy az előfizetői díjakat visszafizetik.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Hogy tudja ezt megvalósítani? Hogy helyreigazítást? Kérjen elnézést azért, hogy a 
véleményét leírta? Minden hírmondó vezércikke egy véleménynyilvánítás. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Látott már sajtóorgánumban helyreigazítást, biztosan tudja, hogy kell. 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
A későbbi viták elkerülése érdekében szerinte is célszerűbb lenne szüneteltetni az újságot. 
Korábbi ciklusban is volt már rá példa.  
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Ebben a ciklusban a Képviselő-testület komoly értéket teremtett, és nem muszáj a régi idők 
hagyományát követniük, hogy az utolsó pár hónapban egymásnak esnek és kígyót, békát 
kiabálnak egymásra. Ahogy eddig is tudtak úgy a hátralévő időben is tudniuk kellene 
egymással dolgozni. A falunak szüksége van az információra, ahhoz, hogy megismerjék a 
képviselők munkáját, ahhoz hogy a választáson racionálisan tudjanak dönteni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kilenc éve ír a Hírmondóba, ha jól emlékszik, a Képviselő-testület részéről először éri az 
írását ilyen jellegű kritika. Megpróbálja ezt helyreigazítani a következő újságba, és ha az nem 
megfelelő, utána tudnak még dönteni arról, hogy megszüntessék az újságot. Egyébként a 
mai világban egy újságot megszüntetni, mert megjelent egy olyan vélemény, ami 
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visszatetszést vált ki. Ha valamit nagyon akar, akkor úgy is kimondja, megjelenteti más 
fórumon. De megértette, és próbálja ezt kerülni, annak ellenére, hogy ez a véleménye. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Nem a véleménnyel van a gond, azt tiszteletben tartja, hanem az a gondja, hogy ez a 
vélemény ott jelent meg. Áthidaló javaslatként kéri a helyreigazítást ugyanolyan 
terjedelemben, mint a vélemény, és a következő Hírmondóban vagy kivonatoltan, kijelentő 
mondatokban jelenik meg a testületi összefoglaló, ha nem, akkor egy lapszám megjelenése 
után a választási szünetel az újság. Ez egy időszakos lap nincs kiadási kényszere, nem kell a 
hatósághoz bejelenteni semmit. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Nem szavaznak az áthidaló javaslatról sem?  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Soltész Gábor képviselőt kéri, hogy segítsen megfogalmazni a határozati javaslatot. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Kéri, hogy ugyanannyi terjedelemben jelenjen meg a helyreigazítás, amennyi a 
véleménynyilvánítás, és nézzék meg, hogy működik kivonatolt formában, érzelemmentesen 
a Képviselő-testületi ülésekről történő összefoglaló. Ha ez nem megy, akkor legyen májustól 
szünet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Dönthetnek erről, de most nem kell dönteni, mert meglátják a következő Hírmondót, és ezt 
a döntést bármikor meg lehet hozni. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Így van, jelenjen meg áprilisi számban. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Akkor utána az áprilisi ülésen szüneteltethetik, ha akarják. Soltész Gábor képviselőt kérdezi, 
hogy erről akar-e döntés, vagy így elfogadja? 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Azt gondolja, hogy ezt megjegyezte mindenki. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Kéri, hogy jelenjen meg áprilisban, ne az legyen, hogy 3 hónap múlva, vagy a nyáron jelenik 
meg összevont lapszám. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Meg fog jelenni, már csak azért is, mert a temetkezésről informálni kell az embereket. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Szerinte ennek sem az újságban lenne a helye, hanem azon a felületen, ahol a fals 
információk vannak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy segítsenek neki az információkat arra a felületre feltenni. 
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20. Egyebek 
1. Kérelem terembérleti díj módosítására 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, járuljon hozzá, hogy a GINOP-6.1.2-15 című európai uniós projekt 
megvalósításában, mint képző intézmény részt vevő Penna-Projekt Kft. által szervezett 
IKER1-IKER2 60 órás képzés idejére a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház előterére 
megszabott terembérleti díjtól az intézményvezetője eltérjen.  
 
A terembérleti díj képzésenként (60 óra) 50 000.-Ft. legyen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
91/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy hozzájárul ahhoz, hogy a GINOP-6.1.2-15 című európai uniós projekt 
megvalósításában, mint képző intézmény részt vevő Penna-Projekt Kft. által 
szervezett IKER1-IKER2 60 órás képzés idejére a Tárkányi Béla Könyvtár és 
Művelődési Ház előterére megszabott terembérleti díjtól az 
intézményvezetője eltérjen.  
 
A terembérleti díj képzésenként (60 óra) 50 000.-Ft. legyen. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Gábor Istvánné könyvtárvezető 

 
 

2. „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú közbeszerzési eljárás 
ajánlattételi felhívásának elfogadása 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek a „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú 
közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívását azzal, hogy a szerződés tervezet legyen 
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záradékkal ellátva, hogy amennyiben az önerőre a hitel nem az önkormányzat hibájából nem 
lesz biztosítva, akkor el tudjon állni az önkormányzat a szerződéstől. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
92/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú közbeszerzési 
eljárás ajánlattételi felhívását elfogadja azzal, hogy a szerződés tervezet 
legyen záradékkal ellátva, hogy amennyiben az önerőre a hitel nem az 
önkormányzat hibájából nem lesz biztosítva, akkor el tudjon állni az 
önkormányzat a szerződéstől. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
Dr. Bákonyi László 

 
 
 

3. „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú közbeszerzési eljáráshoz bíráló 
bizottság választása 

 
Bóta Barbara aljegyző:  
Javasolja a bíráló Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezetőt, mint szakértőt a pénzügyi 
területen, javasolja a bizottságba saját magát, mint jogi szakértőt, illetve egyeztetve a 
közbeszerzési eljárást bonyolítójával javasolja a közbeszerzés tárgya szerinti szakértelemmel 
rendelkező személyként Szodrai Ferencet. Azért őt javasolj és nem a kollégáját, mert 
mélyépítő szakirányú felsőfokú végzettség szükséges, Kiss Mihálynak pedig csak 
magasépítésben van végzettsége. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Úgy tudja, hogy Szodrai Ferenc vállalja a tagságot, nincs vele szemben összeférhetetlenség 
és hozzájárul a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel más javaslat nincs, Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezetőt kéri, hogy 
nyilatkozzon vállalja-e a tagságot, nincs vele szembe összeférhetetlenség és hozzájárul-e a 
nyílt ülésen történő tárgyaláshoz. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Nyilatkozik, hogy vállalja a tagságot, nincs vele szemben összeférhetetlenség és hozzájárul a 
nyílt ülésen történő tárgyaláshoz.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kéri, hogy aki egyetért Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető Bíráló Bizottságba 
történő megválasztásával, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a javaslatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Bóta Barbara aljegyzőt kéri, hogy nyilatkozzon vállalja-e a tagságot, nincs vele szembe 
összeférhetetlenség és hozzájárul-e a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Nyilatkozik, hogy vállalja a tagságot, nincs vele szemben összeférhetetlenség és hozzájárul a 
nyílt ülésen történő tárgyaláshoz.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Mivel nincs más javaslat, kéri, hogy aki egyetért Bóta Barbara aljegyző Bíráló Bizottságba 
történő megválasztásával, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a javaslatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kéri, hogy aki egyetért Szodrai Ferenc Bíráló Bizottságba történő megválasztásával, 
kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a 3 fős bizottság összetételével egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
93/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú közbeszerzési 
eljárásához az alábbi összetételű Bíráló Bizottságot hozza létre: 
 
- Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
- Bóta Barbara aljegyző  
- Szodrai Ferenc 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
Dr. Bákonyi László  

 
 

4. Döntés a „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú közbeszerzési 
eljárásra meghívandó cégekről  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú 
közbeszerzési eljárására az alábbi cégeket hívja meg: 
 

- Józsa Kft. 5350 Tiszafüred, Igari út 61. 
- „GLOBAL SPORT” Kft. 4030 Debrecen, Tömös u. 17. 
- Duba-Sped Kft. 4069 Egyek, Nefelejcs u. 11. 
- D-Profil Kft. 4030 Debrecen, Ozmán u. 9. 
- Kaiser Aszfalt Kft. 3374 Dormánd, Dózsa György út 26. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel más javaslat nincs, egyenként szavaznak a cégekről. Kéri, hogy aki a Józsa Kft. 
meghívását támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
94/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú közbeszerzési 
eljárására az alábbi céget hívja meg: 
 

- Józsa Kft. 5350 Tiszafüred, Igari út 61. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
Dr. Bákonyi László 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki „GLOBAL SPORT” Kft. meghívását támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
95/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú közbeszerzési 
eljárására az alábbi céget hívja meg: 
 

- „GLOBAL SPORT” Kft. 4030 Debrecen, Tömös u. 17. 
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Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
Dr. Bákonyi László 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a Duba-Sped Kft. meghívását támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
96/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú közbeszerzési 
eljárására az alábbi céget hívja meg: 
 

- Duba-Sped Kft. 4069 Egyek, Nefelejcs u. 11. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
Dr. Bákonyi László 

 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a D-Profil Kft. meghívását támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
97/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú közbeszerzési 
eljárására az alábbi céget hívja meg: 
 

- D-Profil Kft. 4030 Debrecen, Ozmán u. 9. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
Dr. Bákonyi László 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a Kaiser Aszfalt Kft. meghívását támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
98/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú közbeszerzési 
eljárására az alábbi céget hívja meg: 
 

- Kaiser Aszfalt Kft. 3374 Dormánd, Dózsa György út 26. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
Dr. Bákonyi László 

 
 

5. Dr. Csuhai Erzsébet szemész szakorvos kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a szemészeti műszerek bérbeadásának határidejét hosszabbítsa 
meg a 2019. évre. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
99/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Dr. Csuhai Erzsébet 1477/2019. iktatószámú kérelmét támogatja, és a 
szemészeti műszerek bérbeadását a 2019. évre meghosszabbítja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

6. Árajánlat mélyfúrású kút és felépítményének megvalósítására 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
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Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy az „Árajánlat mélyfúrású kút és felépítményének 
megvalósítására” c. napirend tárgyalására a május havi soros ülésen térjen vissza. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt azért javasolta, mert most Kanyuk János nem tudott az ülésen részt venni, a május végi 
ülésre úgy is jönni fognak az éves beszámolójukat megtartani. Szeretné, ha valaki szakmailag 
alá támasztaná, hogy erre valóban szükség van. 
 

Szalai Erika képviselő kiment az ülésről, jelen van 8 képviselő. 

 
Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki a bizottsággal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
100/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az „Árajánlat mélyfúrású kút és felépítményének megvalósítására” c. 
napirend tárgyalására a május havi soros ülésen tér vissza. 
 
Határidő: 2019. május 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
 
 

7. Kérelem a Zrínyi Miklós u. 14. sz. alatti ingatlan előtt lévő használaton kívüli közkút 
megszüntetésére 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Itt arról volt szó, hogy Kiss Mihály hatósági ügyintéző kimegy és véleményezi. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Így van, a kút nem működik, illetve kiküldésre került a Képviselő-testület részére az a 
táblázat, amiről korábban a Képviselő-testület döntött. A Képviselő-testület akkor is a kút 
leszerelése mellett döntött. Szerinte nincs akadálya, hogy a kérelmet teljesítsék.   
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki a közkút leszerelést támogatja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
101/2019. (III.28.) számú határozata: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy támogatja az Egyek Zrínyi Miklós u. 14. sz. alatti ingatlan előtt lévő 
használaton kívüli közkút leszerelését. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Kiss Mihály hatósági ügyintéző 
 
 

8. Árajánlat virágosításhoz 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy 500 000 Ft összeget fordítson virágosításra. 
 
A Képviselő-testület 250 000 Ft-ot az OPEL COMBO gépjármű értékesítéséből, 250 000 Ft-ot 
pedig a környezetvédelmi alapból biztosítson. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
102/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy 500 000 Ft összeget fordít virágosításra. 
 
A Képviselő-testület 250 000 Ft-ot az OPEL COMBO gépjármű értékesítéséből, 
250 000 Ft-ot pedig a környezetvédelmi alapból biztosít. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 

Szalai Erika képviselő visszajött az ülésre, jelen van 9 képviselő. 

 
9. Döntés az Egyek, Béke u. 1. sz. alatti ingatlannal kapcsolatos kérelemről 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
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A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy az Önkormányzat részére a 1797/2019. iktatószámú kérelemben 
felajánlott Egyek Béke u. 1. sz. alatti ingatlanrészt ne fogadja el. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
103/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Önkormányzat részére 1797/2019. iktatószámú kérelemben 
felajánlott Egyek Béke u. 1. sz. alatti ingatlanrészt nem fogadja el. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

10. Döntés az Egyek, Dózsa Gy. u. 62. sz. alatti ingatlanra tett vételi ajánlatról 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy az Egyek, Dózsa Gy. u. 62. sz. alatti ingatlant 50 000 Ft-ért ne 
értékesítse. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
104/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek, Dózsa Gy. u. 62. sz. alatti ingatlant 50 000 Ft-ért nem értékesíti. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

11. Döntés az Egyek, Szabó P. u. 15. sz. alatti ingatlanra tett vételi ajánlatról 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
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A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy támogassa a 1699/2019. iktatószámú kérelmet és az Egyek, 
Szabó P. u. 15. sz. alatti ingatlant 600 000 Ft összegért értékesítse Juhász Imréné részére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki az értékesítést támogatja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
105/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy támogatja a 1699/2019. iktatószámú kérelmet és az Egyek, Szabó P. u. 
15. sz. alatti ingatlant (hrsz.: 1805) 600 000 Ft összegért értékesíti Juhász 
Imréné részére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Kiss Mihály hatósági ügyintéző 
 
 

12. 4 fő álláshely létesítésének jóváhagyása, plusz önkormányzati fedezetvállalás 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 
mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató 
Központ (4060 Balmazújváros, Veres Péter u. 6-8.) részére 4 fő álláshely létesítését 
engedélyezze, tekintettel a tervezett férőhelyszám bővítés megvalósításához szükséges 
munkálatok elvégzésére. 
 
Amennyiben nem nyújt fedezetet a Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ 
adott évi költségvetése, az önkormányzat vállalja a plusz kiadásokra a működési támogatást 
a 4 fő tekintetében. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
106/2019. (III.28.) számú határozata: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ (4060 
Balmazújváros, Veres Péter u.6-8.) részére 4 fő álláshely létesítését 
engedélyezi, tekintettel a tervezett férőhelyszám bővítés megvalósításához 
szükséges munkálatok elvégzésére. 
 
Amennyiben nem nyújt fedezetet a Balmazújvárosi Kistérség Humán 
Szolgáltató Központ adott évi költségvetése, az önkormányzat vállalja a plusz 
kiadásokra a működési támogatást a 4 fő tekintetében. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

13. Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete Elnökének kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete által építtetett 1665 
hrsz-ú területen lévő sportöltöző kerüljön az önkormányzat tulajdonába.  
 
Az önkormányzati tulajdonba kerülésről TAO-s pályázat elszámolásához kerüljön kiállításra 
nyilatkozat. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
107/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete által építtetett 1665 hrsz-ú 
területen lévő sportöltöző kerüljön az önkormányzat tulajdonába.  
 
Az önkormányzati tulajdonba kerülésről TAO-s pályázat elszámolásához 
kerüljön kiállításra nyilatkozat. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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14. Határozati javaslat a „Külterületi helyi közút fejlesztése Egyek településén 0359 hrsz 
mezőgazdasági bekötő út kiépítése” című VP6-7.2.1-7.4.1.2-16 kódszámú pályázat 
megvalósításához szükséges önerő összegének meghatározásáról 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a „Külterületi helyi közút fejlesztése Egyek településén 0359 hrsz 
mezőgazdasági bekötő út kiépítése” című VP6-7.2.1-7.4.1.2-16 kódszámú pályázat 
megvalósítása érdekében a Képviselő-testület 27/2017 (I.26.) számú határozatában 
foglaltakat fenntartva, a pályázathoz szükséges kötelezően biztosítandó 36 682 274 Ft 
összegű pályázati önerőt az önkormányzat fejlesztési célú hitelből biztosítsa.  
 
Az igényelhető támogatási előleg legmagasabb összege 49 996 969 Ft, melyből az 
önkormányzat 49 996 969 Ft-ot kíván lehívni. 
 
Hatalmazza fel a polgármestert, hogy a döntésnek megfelelően a források biztosításáról, a 
fejlesztés komplett megvalósításáról gondoskodjon.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
108/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Külterületi helyi közút fejlesztése Egyek településén 0359 hrsz 
mezőgazdasági bekötő út kiépítése” című VP6-7.2.1-7.4.1.2-16 kódszámú 
pályázat megvalósítása érdekében a Képviselő-testület 27/2017 (I.26.) számú 
határozatában foglaltakat fenntartva, a pályázathoz szükséges kötelezően 
biztosítandó 36 682 274 Ft összegű pályázati önerőt az önkormányzat 
fejlesztési célú hitelből biztosítja.  
 
Az igényelhető támogatási előleg legmagasabb összege 49 996 969 Ft, melyből 
az önkormányzat 49 996 969 Ft-ot kíván lehívni. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a döntésnek megfelelően a források 
biztosításáról, a fejlesztés komplett megvalósításáról gondoskodjon.  
 
Határidő: azonnal  
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
              Bóta Barbara aljegyző 

 
 

15. Béke u. 3. sz. alatti ingatlan részarány elfogadásának lehetősége 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2019. MÁRCIUS 28. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

48/50 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a 96/2018.(III.29.) sz. határozatában foglaltakat megerősítve 
fogadja el az Egyek, Béke u. 3. alatti ingatlanból felajánlott tulajdonrészt. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
109/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 96/2018.(III.29.) sz. határozatában foglaltakat megerősítve elfogadja az 
Egyek, Béke u. 3. alatti ingatlanból felajánlott tulajdonrészt. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Kiss Mihály hatósági ügyintéző 
Dr. Pető István ügyvéd 

 
 

16. Téli rezsicsökkentéssel kapcsolatos döntés 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Korábban tárgyalta a Képviselő-testület Ficzeréné és Társa Bt. tűzifára, brikettre és 
gázpalackra adott ajánlatát, de kiderült, hogy velük nem tudnak a gázpalackra szerződést 
kötni, így velük csak részben tudták a szerződést megkötni, így még az a 19 háztartás nem 
részesült támogatásban, akik gázpalackot kértek. Ezt a Flaga Hungária Kft. tudná biztosítani, 
aki szerinte elég jutányos áron 3 gázpalackot tud biztosítani 12 000 Ft-ért. A megállapodás 
jóváhagyása nem lett volna testületi hatáskör, mert 228 000 Ft az, az összeg, amelyre kötik 
megállapodást, az előirányzat meg van hozzá. Azért hozták be, mert a testület előtt 
korábban egy olyan árajánlat volt, illetve arról tudott, hogy a Ficzeréné és Társa Bt-vel 
szerződnek erre is, de ezt külön szerződés keretében oldják meg.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a tájékoztatást tudomásul veszi, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
110/2019. (III.28.) számú határozata: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy tudomásul veszi Bóta Barbara aljegyző téli rezsicsökkentés 
végrehajtásával kapcsolatban adott tájékoztatását. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Bóta Barbara aljegyző 

 
 

17. Hajdú-Bihar Megyei Önkormányzat Közgyűlése Jogi, Ügyrendi és Társadalmi 
kapcsolatok Bizottsága által kiírt pályázat benyújtása 

 
Gábor Istvánné könyvtárvezető:  
Ez egy kisösszegű pályázat, amit minden évben ki szoktak írni, és többnyire minden évben 
megkapják. 40-50 Ft-ra pályáznak. Most gyermeknapra nyújtanak be pályázatot.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a pályázat benyújtását támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
111/2019. (III.28.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy hozzájárul a Hajdú-Bihar Megyei Önkormányzat Közgyűlése, Jogi, 
Ügyrendi és Társadalmi kapcsolatok bizottsága által kiírt  
 
„Képzőművészeti alkotó táborok, honismereti táborok, kulturális programok, 
közművelődési rendezvények, valamint országos, regionális, megyei vagy 
kistérségi szintű eseményeken való részvétel támogatása 2019 évben” 
 
című pályázat benyújtásához.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Gábor Istvánné könyvtárvezető 
 
 
Mivel több napirend és hozzászólás nem volt, a polgármester megköszönte a Képviselő-testület 
munkáját, a meghívott vendégek megjelenését és az ülést 18:25 órakor bezárta. 

 
K. m. f.  

 
 
 

______________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra  

jegyző 

______________________ 
Dr. Miluczky Attila 

polgármester 
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______________________ 
Vitéz Zsolt 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 
Bódi István 

Jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 

______________________ 
Fekete Lászlóné 

Jegyzőkönyvvezető 
 
 


